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      Αθήνα, 22-6-2020 

      Αρ. Πρωτ. 43836/1299 

                  

                                       

 ΠΡΟΣ: Βουλή των Ελλήνων    

                 

                      

 ΚΟΙΝ.: Παρατίθεται Πίνακας  

 

 

ΘΕΜΑ: «Απάντηση σε Ερώτηση»  

 

ΣΧΕΤ: α) Η με αριθμό πρωτ. 6335/8-5-2020 Ερώτηση  

 

  Σε απάντηση της (α) σχετικής Ερώτησης που κατατέθηκε στη Βουλή των Ελλήνων από τους αναφερόμενους 

στον πίνακα κοινοποιήσεων Βουλευτές, σας γνωστοποιούμε ότι επί του ζητήματος που τίθεται το Υπουργείο Περιβάλλοντος 

& Ενέργειας, ενημέρωσε την εθνική αντιπροσωπεία στις 18-5-2020 στο πλαίσιο της συζήτησης της υπ. αριθμ. 669 

Επίκαιρης Ερώτησης. Παραθέτουμε αποσπάσματα της συζήτησης από τα πρακτικά. Συμπληρωματικά για πληρέστερη 

ενημέρωση της Βουλής επισυνάπτουμε το από 15-5-2020 έγγραφο της Δημόσιας Επιχείρησης Δικτύων Διανομής Αερίου 

Α.Ε.  

ΓΕΡΑΣΙΜΟΣ ΘΩΜΑΣ (Υφυπουργός Περιβάλλοντος και Ενέργειας): «Πρώτον, σήμερα το πρωί η ΔΕΔΑ 

κατέθεσε νέο πρόγραμμα ανάπτυξης στη ΡΑΕ, το οποίο ύστερα από επιστολές και διαβεβαιώσεις των υπηρεσιών της 

Κεντρικής Μακεδονίας και των δήμων στα Γιαννιτσά επανεξέτασε το πρόγραμμα ανάπτυξης, το οποίο είχε και επανένταξε τα 

Γιαννιτσά και τη Βέροια με διαβεβαιώσεις ότι οι διαδικασίες θα τρέξουν και από εκεί που η υλοποίησή ήταν σε δεκαεννέα 

μήνες, τα έργα θα είναι σε δεκαοκτώ μήνες. 

Επίσης, η ΔΕΔΑ κατέθεσε ότι το Σεπτέμβριο θα γίνει αναθεωρητική του προγράμματος ανάπτυξης και θα 

διατηρήσει το δικαίωμά της να κάνει αίτηση ακύρωσης ή προσφυγής. Επομένως, όσον αφορά τα Γιαννιτσά και τη Βέροια το 

θέμα λύθηκε σε συνεργασία με τις περιφέρειες και τις τοπικές αρχές, ώστε τα έργα αυτά να επιταχυνθούν.  

Δεύτερον, θέλω να πω ότι είχαμε παραλάβει ένα επιχειρησιακό σχέδιο της ΔΕΔΑ, το οποίο δεν είχε εγκριθεί μέχρι 

που ήρθε η καινούργια διοίκηση της ΔΕΔΑ. Έγινε ανάπτυξη αυτού του σχεδίου, εντάχθηκαν οι ενεργειακοί δήμοι της 

Δυτικής Μακεδονίας και το καινούργιο πρόγραμμα της ΔΕΔΑ, το οποίο κατατέθηκε, έχει αύξηση των επενδύσεων από 233 

εκατομμύρια σε 270 εκατομμύρια για την περίοδο ’20 - ’24 σε σχέση με το παλιό που είχε γίνει από την προηγούμενη 

διοίκηση της ΔΕΔΑ και το οποίο δεν είχε καν εγκριθεί, δεν είχε προχωρήσει αρκετά για να εγκριθεί. Επίσης, έγινε αύξηση 

των χιλιομέτρων και σε μέση πίεση και σε χαμηλή πίεση και συνολικά έχουμε περισσότερες επενδύσεις στο επενδυτικό 

πλαίσιο της ΔΕΔΑ.  

Τρίτον, θέλω να πω ότι ο ρόλος της ΡΑΕ προβλέπεται από τον νόμο, ο οποίος έχει γίνει από την προηγούμενη 

κυβέρνηση, ο οποίος θέτει ορισμένα όρια δεκαοκτώ μηνών στην εκκίνηση των έργων. Η PAΕ είναι αυτή η οποία σαν 

ρυθμιζόμενη αρχή εκφράζει, ενισχύει το χρόνο μέσα στον οποίο θα πρέπει να γίνουν οι επενδύσεις στην κάθε πόλη και 

βάζει στενά περιθώρια και στη ΔΕΔΑ και σε οποιονδήποτε άλλο επενδυτή, γιατί και η ΔΕΔΑ είναι σε καθεστώς 

ιδιωτικοποίησης και επομένως θέλουμε και αυτά τα χρονικά όρια να τηρηθούν.  

Επομένως, δεν τίθεται θέμα ούτε απένταξης των Γιαννιτσών και της Βέροιας εφόσον υπάρχει καλή συνεργασία με 

τις τοπικές αρχές, όπως υπάρχει παραδείγματος χάρη σε όλους τους ενεργειακούς δήμους στη Δυτική Μακεδονία, οι οποίοι 

δεν ήταν μέσα και μπήκαν. Όπου υπάρχει καλή συνεργασία τα έργα προχωρούν και προχώρησαν τώρα με την αναθεώρηση 

και είναι μέσα στο πρόγραμμα της ΔΕΔΑ και τα Γιαννιτσά και η Βέροια.» 
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ΓΕΡΑΣΙΜΟΣ ΘΩΜΑΣ (Υφυπουργός Περιβάλλοντος και Ενέργειας): «Να επαναλάβω, γιατί μάλλον δεν με 

κατάλαβε η Βουλευτής, ότι έχουν ενταχθεί τα Γιαννιτσά και η Βέροια στο Πρόγραμμα Ανάπτυξης της ΔΕΔΑ. Κατατέθηκε 

σήμερα το πρωί καινούργιο πρόγραμμα με ενταγμένες αυτές τις δύο πόλεις. 

Δεύτερον, καμία ολοκληρωτική απόφαση της ΡΑΕ δεν έχει ληφθεί. Υπήρχε ανταλλαγή επιστολών, πάνω στις 

οποίες δούλεψε η ΔΕΔΑ μαζί με την Περιφέρεια και τις τοπικές αρχές, ούτως ώστε να εξετάσει τη δυνατότητα υλοποίησης 

νωρίτερα -και αυτό έγινε. Επομένως περιμένουμε -σωστά το είπατε αυτό- την τελική απόφαση της ΡΑΕ, την έγκριση του 

Προγράμματος Ανάπτυξης. Επομένως, η ΔΕΔΑ παρόλο ότι ένταξε τα Γιαννιτσά και τη Βέροια στο πρόγραμμα -και θα 

επανέλθω στις επόμενες ερωτήσεις για την υπόλοιπη Ελλάδα-, έχει διατηρήσει το δικαίωμα της αίτησης προσφυγής το 

οποίο έχει και το είπε ο Υπουργός. 

Επίσης, τα δίκτυα τα οποία έχουν προγραμματιστεί με την καινούργια διοίκηση της ΔΕΔΑ, όπως είπα, έχουν 

περισσότερες επενδύσεις από όσα είχαν τα προηγούμενα. Έχουν περισσότερα χιλιόμετρα μέσης τάσης -που αναφέρατε τους 

αγωγούς μέσης τάσης. Από πενήντα τρία χιλιόμετρα αγωγούς μέσης τάσης που είχε το προηγούμενο πρόγραμμα, το οποίο 

δεν είχε εγκριθεί -δεν ήταν ώριμο το έργο μέχρι πέρυσι το καλοκαίρι-, έχουν γίνει εκατόν σαράντα δύο χιλιόμετρα μέσης 

πίεσης. Επομένως, η προοπτική ανάπτυξης του δικτύου διανομής στην υπόλοιπη Ελλάδα έχει αυξηθεί, έχει εντατικοποιηθεί 

και έχουν εισέλθει κυρίως -όπως είχαμε δεσμευθεί- όλοι οι ενεργοβόροι δήμοι της Δυτικής Μακεδονίας και θα υπάρξει 

παντού δίκτυο διανομής. Αυτά έχω να πω. 

Σχετικά με τα θέματα που θέσατε για το ΕΣΠΑ, έγινε πάρα πολλή δουλειά από τον Σεπτέμβριο και μετά, ούτως 

ώστε τα χρήματα τα οποία είχαν δεσμευτεί από το ΕΣΠΑ για αυτά τα έργα να προετοιμαστούν με τις απαραίτητες 

διαδικασίες και αδειοδοτήσεις, έτσι ώστε να μπορούν πράγματι να χρησιμοποιηθούν. Τα χρήματα αυτά θα χρησιμοποιηθούν 

από τη ΔΕΔΑ, οποιοδήποτε και αν είναι το ιδιοκτησιακό της καθεστώς, όπως έχει γίνει και με πάρα πολλά άλλα έργα. Το 

ΕΣΠΑ χρηματοδοτεί πάρα πολλά ιδιωτικά έργα. 

Επομένως, προχωράμε σταθερά στην ανάπτυξη του δικτύου διανομής στη Βόρεια Ελλάδα και σε όλη την Ελλάδα 

από τη ΔΕΔΑ στη συγκεκριμένη περίπτωση που αναφέρεται η ερώτηση, αλλά και στη ΕΔΑ Αττικής και στην ΕΔΑ Θεσσαλίας, 

που θα αναφερθώ στην επόμενη ερώτηση.» 

 

 

Ο ΥΦΥΠΟΥΡΓΟΣ 

 

  ΓΕΡΑΣΙΜΟΣ ΘΩΜΑΣ 
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Πίνακας Κοινοποιήσεων  

 

1. Βουλευτές κ.κ.:  

 Καρασαρλίδου Ευφροσύνη 

 Αβραμάκη Ελευθέριο 

 Αθανασίου Αθανάσιο 

 Βαρδάκη Σωκράτη 

 Βέττα Καλλιόπη  

 Γιαννούλη Χρήστο  

 Γκαρά Αναστασία  

 Κασιμάτη Ειρήνη 

 Καφαντάρη Χαρά  

 Μάλαμα Κυριακή  

 Μεϊκόπουλο Αλέξανδρο 

 

 

 
 
 
 
 
Επισυνάπτεται: Το αναφερόμενο έγγραφο 
 
 

Σελίδες απάντησης: 3 

Σελίδες συνημμένων: 2 

Σ ύ ν ο λ ο  Σελίδων: 5 

 

 

 

 Παππά Νικόλαο 

 Πούλου Παναγιού   

 Ραγκούση Γάννη 

 Σκουρλέτη Πάνο  

 Σκουρολιάκο Παναγιώτη 

 Τριανταφυλλίδη Αλέξανδρο 

 Φάμελλο Σωκράτη 

 Φωτίου Θεανώ 

 Χρηστίδου Ραλλία 

2. Υπουργείο Ανάπτυξης & Επενδύσεων 
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